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Nytt pris för internet och telefoni 

Vi har förlängt bredbandsavtalet med Telenor till ett nytt, lite 

lägre pris för samma villkor och hastighet. Ni kommer se 

förändringen med Februaris avgiftsavisering.  

 

Var med och skapar fastighetens framtid! 

För två arbetsgrupper söker vi engagerade medlemmar som har lust att ta sig 

an specifika sakfrågor tillsammans med styrelsen.  

 

1) Minska fastighetens energiförbrukning 

Styrelsen har fått uppdraget att utarbeta ett förslag hur fastighetens 

energiförbrukning kan minskas med minst 50% före 2030, jämfört med 

2015. Vi har bildat en arbetsgrupp och påbörjat arbetet på ett utkast, och 

vill gärna bjuda in er som är intresserade av ämnet att medverka.  

 

2) Gemensamt Elavtal – bra eller inte? 

Många Brf tecknar gemensamt abonnemang för el. I detta 

fall täcker föreningens avtal hela förbrukningen från 

lägenheter och föreningen inför därefter individuellt mätning 

och debitering av el-förbrukning och tillägger el-avgift på 

månadsavier. Detta kan vara intressant eftersom en stor del av en 

lägenhets el-faktura är skatt och nät-avgift, inte själva elförbrukningen.  

Eftersom det kräver investering, behövs det en noggrann 

lönsamhetsanalys. Därför söker vi frivilliga som är intresserad och/eller har 

kunskap inom området och vill jobba med oss på analysen i början av 

2021. 

 

Om ni vill medverka, så hör gärna av er till slutet av december till 

styrelsen@henriksdalshojden.se. 

 

En trevlig juletid önskar styrelsen i BRF Henriksdalshöjden.  


